



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田如密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

**Head Office**

Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

**HK Island & Kln Office**

Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk  
hikps@hkssf.org.hk

**External Office**

Room 201  
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525  
E-mail: external@hkssf.org.hk

**N. T. Office**

Room 102  
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821  
E-mail: nts@hkssf.org.hk  
ntpsac@hkssf.org.hk

**辦事處於7月15日上午提供有限度服務**

聯會辦事處將於**2022年7月15日(星期五) 上午 09:00 - 11:00** 進行電力年檢，屆時**只能提供有限度服務，包括電話查詢、領取學界證、繳費及交收文件等，或可能需要等候較長時間。**其他服務如傳真接收及電郵回覆等將會暫停並於電力恢復後全面回復正常。

建議各會員學校就所需服務提前作好安排。不便之處，敬請見諒。

如有任何查詢，請致電 2711 9182 (港九地域) 或 2711 2823 (新界地域) 與本會職員聯絡。

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二二年七月十四日

**Federation Provides Limited Services on 15 July 2022 Morning**

The Federation office will provide limited service on **15 July 2022 (Friday) between 09:00 am and 11:00 am** due to periodic inspection of electrical installation. **Longer wait times for services may be expected, including telephone enquiry, registration card collection, making payment and other document collection / submission.** Other services including fax reception and email response etc. will be suspended and will resume normal after the inspection.

It is recommended that member schools should make prior arrangements. We apologize for any inconvenience caused.

For enquiries, please contact the Secretariat at 2711 9182 (HK Island & Kowloon) or 2711 2823 (New Territories).

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 14<sup>th</sup> July 2022